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Leena Piippa (Liikenneturva)
Jouko Meriläinen (Sisä-Suomen poliisilaitos)
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Sirpa Konttinen (Jyväskylän kaupunk  i,   kaupunkirakennepalvelut, kadut ja liikenne)
Kati Kankainen (JAPA     ry)
Jaana Konttinen (Jyväskylän Elävä Kaupunkikeskusta, JEKKU ry )
Hanna Toppi (Jyväskylän yliopiston   ylioppilaskunta)
Silja Silvasti (Jyväskylän yliopiston   ylioppilaskunt  a)

1. Esittelykierros

Suoritettiin esittelykierros.

2. Kuulumiset vuoden 2012 ja 2013 hankkeista

Oikaisuvaatimus Liikennevirastolle vuoden 2012 hankkeesta meni osin läpi. Tulossa reilut 1200 € 
lisää rahaa joskus lähiaikoina. Samalla saadaan lopultakin vuoden 2012 hanke pakettiin.

Vuoden 2013 hankerahaa oli joulukuussa hieman käyttämättä, joten hankittiin I Cycle -tunnuksellisia 
kyniä, heijastimia ja kangasmerkkejä.

WeCycleFinland-nettisivusto (www  .  wecyclefinland  .  fi) on lähes valmis. Lähinnä logoversioita puuttuu. 
Sivuston valmistuminen viivästyi pahasti, kun sen tekniseltä toteuttajalta ei saatu kyselyistä huolimatta
puoleen vuoteen käyttöoikeuksia sivuille –  ja sitten sivusto oli vielä jostain syystä kuukauden alhaalla.

Raportti vuoden 2013 hankkeesta täytyy jättää tällä viikolla.  JAPA koostaa toimijoiden osaraportit 
yhteen ja lähettää paperit eteenpäin. Vuoden 2013 avustuksesta Liikennevirasto on maksanut noin 
puolet, loppuosa tullee raportoinnin jälkeen.

3. Vuoden 2014 Pyöräilyviikko 10.–18.5.

Viikon valtakunnalliseksi teemaksi on sovittu tällä kertaa "Seniorit satulaan". Jyväskylän seudun 
Pyöräilyviikon suojelijaksi, avaajaksi ja pääesiintyjäksi on varmistunut Jukka Poika. Nettisivuista 
yritetään tehdä uutta versiota. Uusimista hankaloittaa se, että Liikenneviraston rahoitus toiminnalle 
varmistuu vasta myöhemmin, mahdolliset uudet sivut pitäisi kuitenkin saada pikaisesti käyttöön.
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3.1 Mukana olevat tahot

Muutamien tahojen osallistuminen viikon järjestämiseen on varmistunut. Jyväskylän yliopiston 
ylioppilaskunta tulee uutena mukaan. Cooma     Dance     Academy on jälleen mukana. Keski-Suomen 
ELY-keskus ei ole mukana.

Aiemmin mukana olleista tahoista seuraavat ovat vielä varmistamatta: Jyväskylän     seurakunta, 
Liikunnan j  a     kansanterveyden     edistämissäätiö     LIKES, Fashion     Unit     Oy,  Liikkuva     koul  u -hanke, 
Jyväskylän   kaupunginkirjasto ja  Keski  -  Suomen     näkövammaiset     ry.

Muutamien tahojen kanssa neuvotellaan parhaillaan osallistumisesta.

3.2 Ohjelman suunnittelua

Yleistä

● Viikon senioriteemaa pitäisi saada paremmin mukaan ohjelmaan. Ehdotuksia otetaan vastaan!

Koko v  iikon kestävät tapahtumat

● Palokkajärven ympäriajoon saataneen jälleen pyörä pääpalkinnoksi Konalta.
● Valokuvauskisa vielä avoinna, Keskisuomalaiselta puuttuu toistaiseksi yhteyshenkilö näille, 

kun markkinointipäällikkö on äitiyslomalla.
● Tapahtumiin osallistuminen -kisa päätettiin poistaa aiemmin puhutun mukaisesti.

Lauantai 10.5.: päätapahtumapäivä

● Avaajana ja pääesiintyjänä tosiaan Jukka Poika.
● Mietittiin tapahtuman mahtumista kävelykadulle. Varsinkin Jukka Poika varmasti vetää 

sadoittain tai tuhansittain yleisöä paikalle. Vaihtoehtoiset sijoituspaikat (Lounaispuisto, 
Lutakonaukio jne.) kuitenkin muun toiminnan kannalta syrjässä ihmisvirroista. 
Tapahtumalavan sijoittaminen ja Jukka Pojan keikan aikaiset järjestelyt pitää kävelykadulla 
miettiä erittäin tarkasti. Lavan perinteisen sijoituspaikan vaihtoehtona Kompassin alapuolinen 
Asemakadun alue.

● Kirpputoria kehitettävä aiemmin puhutun mukaisesti. Voitaisiin tarjota pöytiä myös 
urheiluseuroille. Selvitellään JYYn osallistumista kirpparin järjestämiseen.

● Keikat vielä avoinna Jukka Poikaa lukuun ottamatta. Mietittiin viikon teeman mukaista yhtä 
esitystä, esim. jotain kuoroa paikalle. Kysellään ainakin kaupunginorkesteria. Ruamjai myös 
yksi vaihtoehto. Muita ehdotuksia otetaan vastaan!

● Laadittava kartta tapahtumapäivän sijaintipaikoista ja messujen näytteilleasettajista.
● Cooman tanssiesityksiä tulossa, jos budjetti mahdollistaa.
● Pyöräparaatin reitti todennäköisesti hyvin sama kuin edellisenä vuotena. Reitin alku voidaan 

valita vasta lavan sijaintipaikan tietämisen jälkeen.
● Täytyy harkita pyöränhuoltotapahtuman aikataulua siltä kannalta, että tarvitaanko kaikki 

järjestäjät Jukka Pojan keikan aikaan järjestyksenvalvonta- ym. tehtäviin. Poliisi ainakin 
irtaantuu turvamerkitsemisestä keikan ajaksi.
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● SATSin jumppatuokiot ja capoeira-näytös vielä selvittelyssä. Jumppiin senioriteema?
● Polkupyöräkorjaamo.com ottanut yhteyttä. Heillä on noin 40 käytettyä pyörää, jotka voitaisiin 

huutokaupata Pyöräilyviikolla. Huutokaupan luontevin ajankohta ja paikka olisi 
päätapahtumapäivänä Aren aukiolla. 

● Pianopolkupyörän (http://www.fillaripiano.fi/) saamista mukaan on kyselty. Hinta on aika 
korkea, ei ehkä uskalleta varata ennen Liikenneviraston rahoituksen varmistumista. Tyypillinen
keikka koostuu kahden tunnin esiintymisestä jaettuna osiin, esim. 4 kertaa 30 min enintään 
neljän tunnin aikana. Tämän hinta laskulla 750 euroa. Pidempi keikka, esim. 6 x 30 min 
kuuden tunnin aikavälillä, 950 euroa. 

● Jatkobileiden neuvottelut ovat vielä käynnissä, yritetään saada Brahan. Bilessä olisi Jukka 
Pojan toinen keikka.

Sunnuntai 11.5.

● JYPSin lenkit ja koulutukset varmistuvat ohjaajatapaamisessa 15.2.

Maanantai 12.5.

● Vaikuttajien Pyöräily klo 15–19. 
● Muu ohjelma vielä varmistamatta.

Tiistai 13.5.: valtakunnallinen Pyörällä töihin -päivä

● Teemu kysellyt satamakahvilaa mukaan Pyörällä töihin -tapahtumaan, ei vielä varmistusta. 
Sijaintipaikka pitäisi tietää ennen jatkotoimia. Jos pitää olla ulkona, niin vaatisi runsaasti 
telttoja, ja keittiön järjestäminen voi olla mahdotonta.

● Poliisin huutokauppa yritetään järjestää jälleen poliisilaitoksen sisäpihalla
● Kirjastotapahtumista ei vielä varmuutta.
● Pyörien ja maastopyörien koeajoilta Laajavuoressa varmistettu.

Keskiviikko 14.5.: valtakunnallinen Pyörällä kouluun -päivä

● Pyörällä kouluun -tapahtuman järjestelyt vielä avoinna.
● Matara Muuvit -lounasdisko klo 11:30–12:30.

Torstai 15.5.

● Päivän tarkat järjestelyt vielä avoinna.

Perjantai 16.5.

● Esa kysyy KS Näkövammaisilta tandem- ja erityispyöräretken tilanteesta.
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Lauantai 17.5.

● Fillari-rogaining klo 10 alkaen.
● Harju MTB:n luvat pitäisi varmistaa.
● Yläkaupungin Yö -tapahtuma samana päivänä, mietitään yhteistyötä. Myös Likkojen Lenkki on

tänä päivänä.

Sunnuntai 18.5.

● Kuvasuunnistuksen ja muiden tapahtumien järjestelyt työn alla.

Viikon ohjelmaa päivitetään Google Driveen:

https://docs.google.com/document/d/17ilnRj9KpGT2aYctzAEvu1aCI5Dbq_SgFZ2GUQ4buS0/edit?
usp=sharing

4. We Cycle Keski-Suomi -kampanja 2014

Hankkeen muun toiminnan laajuus riippuu suuresti Liikenneviraston valtionapupäätöksestä, joka tulee
kevään aikana, sekä muun rahoituksen järjestymisestä.

● JYPS vetää katuajokoulutuksia sulan maan aikaan vähintään kuukausittain. Keväällä 
katuajokoulutuksia, joista yliopisto-opiskelijat saavat opintopisteitä.

● We Cycle Finland -sivuston mainostaminen alkaa lähiaikoina. Sivustoa pyritään kehittämään 
vuoden aikana.

● Yliopistolla keväällä ja syksyllä We Cycle yliopisto -tapahtumat. Kevään tapahtuma lauantaina 
12.4. klo 12–16.

● Jyväskylän korkeakoulujen opiskelijapyöräjärjestelmän luominen etenee. Pyörien ja pyörien 
huoltotilojen etsiminen on käynnissä. Hankkeelle on luotu visuaalinen ilme ja 
yhteistyökumppaneita on löydetty. Tiedotetaan asiasta lisää myöhemmin.

● Erityisesti seuraavat tapahtumat ja kampanjat riippuvat rahoituksen järjestymisestä.
○ Jämsän ja Äänekosken Pyöräilyviikot, mahdollisesti molemmat viikolla 21.
○ Syksyn Valot on! -pyöränvalokampanja.
○ Naurettava/naurattava matka -kampanja.

● Rahoituksen mukaan saatetaan kehittää jotain muutakin.

5. Vuoden 2014 toiminnan rahoitus ja valtionapuhakemus Liikennevirastolle

JAPA ja JYPS hakivat yhdessä Liikennevirastolta Liikkumisen ohjauksen valtionapua. Pyöräilyviikko
ja We Cycle Keski-Suomi 2014 -hankkeen osuus 40 000 €. Vaadittava omarahoitusosuus on joko 25 
% tai 50 %, mahdollisesti 25 %. 

JYPS ry:n omarahoitusosuus katetaan yhdistyksen omalla varainhankinnalla. Rahoitusta on tulossa 
mm. Liikenneturvalta, kaupungilta (kaupunkirakennepalvelut, apulaiskaupunginjohtaja Koivisto ja 
viestintä) ja Keski-Suomen liitolta. Jämsän ja Äänekosken rahoitus on vielä avoinna. ELY ei osallistu 
tänä vuonna. Opiskelijapyöräjärjestelmään tulee rahaa oppilaitoksilta.
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6. Muut esille tulevat asiat

● Asuntomessuille olisi hyvä saada esille pyöräilyä ja pyöräilynedistämistä. Aiemman 
suunnitelman mukaan messuille piti päästä keskustasta vuokrapyörillä, ulkopaikkakuntalaiset 
olisivat voineet saapua autoilla tai julkisilla keskustaan ja edetä siitä merkittyä reittiä pitkin 
pyörillä Jyväsjärven ympäri messuille. JYPS olisi hoitanut pyöriä. Suunnitelma on valitettavasti
kaatunut kaupungin talousvaikeuksien vuoksi. Mahdollisesti messuille tulossa jotain pyöräilyn 
esittelyä.

● Syksyn Liikkujan viikon suunnittelu alkamassa, palataan asiaan seuraavassa kokouksessa.
● Toukofest ti–ke 27.–28.5., mukana ainakin JAPA ja Liikenneturva. 

7. Seuraava kokous

Pidetään maanantaina 26.3. klo 13 Liikenneturvan tiloissa osoitteessa Kauppakatu 41 A 9.

8. Kokouksen päättäminen

Teemu Tenhunen päätti kokouksen kello 15:06.


